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Dato: 19. maj 2009

Under henvisning til Folketingets Socialudvalgs brev af 20. april 2009

følger hermed indenrigs- og socialministerens endelige svar på 

spørgsmål nr. 310 (SOU Alm. del). Spørgsmålet er stillet efter ønske af 

Anne Baastrup (SF).

Spørgsmål nr. 310:

”Er det ministerens opfattelse, at der bruges tilstrækkelig penge til at udvikle 

nye, både høj- og lavteknologiske, hjælpemidler til mennesker med fysisk 

funktionsnedsættelse?”

Svar:

Udviklingen af hjælpemidler er et vigtigt led i at hjælpe mennesker med funk-

tionsnedsættelse i at opnå en så selvstændig tilværelse som muligt. 

Jævnfør besvarelsen af spørgsmål 309 er det dog ikke muligt at udtale sig,

om der bruges tilstrækkelig penge til at udvikle nye hjælpemidler til menne-

sker med fysisk funktionsnedsættelse.
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